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Slovo redaktorky 
Budeme se s Vámi těšit na další vydání ŠNEKA, 

přejeme úspěšné zakončení letního semestru.  

Vaše Redakce 

Redaktoři 
Natálie Mohamadová 
Lenka Papežová 
Zdeněk Znamenaný 
František Janec 
Eva Pšikalová 

Jazyková korekce 
Eva Pšikalová 

Titulní strana 
Použit návrh studenta Martina Marka z projektu SVOČ. 

Poděkování 
Touto cestou bych chtěla poděkovat všem, co se podíleli na přípravě celého časopisu vč. 
tisknutí. Poděkování si zaslouží Eva Pšikalová za jazykovou korekci, Michal Žemlička za 
pomoc s formální úpravou, Petr Karlíček za vytvoření loga časopisu a Vojtěch Stehel, který 
mi dal pravomoc řídit! 

Vážení čtenáři, 

tímto sloupkem Vás chci infor-
movat, co najdete v aktuálním 7. 
čísle vydání. Ovšem, než Vás 
vtáhnu do nových rubrik a člán-
ků, rozhodla jsem se, že Vám 
popíši, jak jsem se k vedení čísla 
vlastně dostala. Vše se událo po 
dlouhém učení na SZZ z řízení. 
Zjistila jsem, že ŠNEKOVI chybí 
manažerské funkce. Plánování. 
Plánování čísel. Motivování. 
Motivace pro čtenáře, aby se 
těšili na další vydání. Požádala 
jsem tedy bývalého šéfredaktora 
Vojtěcha Stehela se slovy: „Co 
s tím budeme asi dělat?“ On vzal 
telefon, vyřídil hovor, položil 
telefon a říká: „Další číslo vedeš 
ty.“ (s úsměvem). A do pochodu 
se daly další funkce. Komuniko-
vání. Komunikace s ostatními 
redaktory. Ti bohužel jsou 
v posledním semestru a školu již 
opustí, protože se stanou absol-
venty. Tedy přichází další funkce 
a to organizování. Hledala jsem 
nové redaktory, abychom mohli 
vytvořit redaktorský tým. Věřím, 
že se ŠNEKOVI bude dařit a na-
dále si budete rádi číst vydaná 
čísla. 

Eva Dušková 

šéfredaktorka 



Aktuality a pozvánky…
 

V této sekci najdete novinky, které se 
zvánky, aby Vám žádné plánované akce neutekl
semestru, je přímo tato sekce nabita informacemi. Dozvíte se, že máme novou multim
diální studovnu, že se připravuje další párty a hned 2 

 

1/ Ocenění studentů SVOČ
 

V nové multimediální studovně dne 
4. 5. 2010 byli oceněni studenti, kteří se 
zúčastnili školního kola i mezinárodního 
kola SVOČ. Diplomy předával rektor 
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D.,
s prorektory.  U tohoto slavnostního 
předání nechyběla televize 
mě i náš časopis. 

 

 

2/ Nová multimediální studovna
 

Studentům dne 4. 5. 2010 byla 
nová multimediální studovna. Tuto st
dovnu najdete proti knihovně, tedy na 
konci přízemí budovy D. Studovna bude 
s volným přístupem a bude sloužit st
dentům VŠTE. Také bude využívána pro 
další aktivity, jako je např. International 
Business Week, projektový týden a další.

Aktuality a pozvánky… 

V této sekci najdete novinky, které se udály. Zároveň jsme sem také zařadili sekci p
zvánky, aby Vám žádné plánované akce neutekly… Vzhledem k tomu, že se blíží 
semestru, je přímo tato sekce nabita informacemi. Dozvíte se, že máme novou multim
diální studovnu, že se připravuje další párty a hned 2 ☺ a mnoho dalšího…
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Nová multimediální studovna 

Studentům dne 4. 5. 2010 byla otevřena 
nová multimediální studovna. Tuto stu-
dovnu najdete proti knihovně, tedy na 
konci přízemí budovy D. Studovna bude 

volným přístupem a bude sloužit stu-
dentům VŠTE. Také bude využívána pro 
další aktivity, jako je např. International 
Business Week, projektový týden a další. 

 

Vybavení D008 

Trošku technického popisu nikdy ne
škodí, tedy: Ve studovně najdeme tmavé 
pracovní stoly o rozměrech 
dekor: Calvados. Spolu s
židle kancelářského typu s
opěrátkem. Židle má 
chanismus – nezávisle nastaví úhel s
dáku i opěrátka, nastavení výšky 
opěrátka s mechanismem up
plynovým pístem ve vínové barvě. Židle 
má nosnost 120 kg. Dále je studovna 
vybavena 34 počítači. Každý z
je vybaven operačním systémem Wi
dows 7 Professional a kancelářským 
balíkem MS Office 2007 plus software 
pro běžné uživatele. 

 

Jaké bude zabezpečení?

Zabezpečení počítačů je tvořeno sta
dardní doménovou politikou školy. Ale 
například od knihovny, kde studenti 
nemohou použít svoje flash disky, st
denti v nové studovně D008 mohou pr
covat se svými daty na flash disku sta
dardně. Také přibylo fyzické zabezpeč
ní, celá studovna je hlídaná kam
systémem.  
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. Zároveň jsme sem také zařadili sekci po-
tomu, že se blíží konec 

semestru, je přímo tato sekce nabita informacemi. Dozvíte se, že máme novou multime-
a mnoho dalšího… 

Trošku technického popisu nikdy neu-
škodí, tedy: Ve studovně najdeme tmavé 
pracovní stoly o rozměrech 80*80*73,5; 

. Spolu s nimi jsou zde 
židle kancelářského typu s vysokým 
opěrátkem. Židle má asynchronní me-

nezávisle nastaví úhel se-
, nastavení výšky 

tka s mechanismem up-down a 
em ve vínové barvě. Židle 
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Jaké bude zabezpečení? 

Zabezpečení počítačů je tvořeno stan-
dardní doménovou politikou školy. Ale 
například od knihovny, kde studenti 
nemohou použít svoje flash disky, stu-

nové studovně D008 mohou pra-
covat se svými daty na flash disku stan-
dardně. Také přibylo fyzické zabezpeče-
ní, celá studovna je hlídaná kamerovým 

 



Aktuality a pozvánky…
 

 

Přímo „nabušené“ květnové číslo plnýc
který bude probíhat v areálu školy. Pozvánka
vovaná Grill párty, která bude již v
oddechli mezi zkouškami. Dále nás čeká Hawai párty a k
jednávky na pizzy se slevou…

 

3/ Citro bar 
 

 

Výhoda VŠTE! Formou 20%

Pokud si student objedná jídlo na adresu 
VŠTE bude mu automaticky poskytnuta 
sleva 20 % z uvedené ceny pizzy.

Kontakt: +420 605 321 123

Nabídku najdete na: www.citro.cz

 

 

 

 

 

 

 

 

Aktuality a pozvánky… 

květnové číslo plných pozvánek, akcí. Zveme Vás na fotbalový turnaj, 
areálu školy. Pozvánka, která stojí za zdůraznění je další připr

bude již v červnu. Jak sami organizátoři říkají, aby si studenti 
Dále nás čeká Hawai párty a k tomu všemu ještě výhodné o

jednávky na pizzy se slevou… 

 

20% slevy! 

student objedná jídlo na adresu 
VŠTE bude mu automaticky poskytnuta 

uvedené ceny pizzy. 

123 

www.citro.cz 

4/ Fotbal 
 

Všechny příznivce fotbalového sportu 
jak hráče, tak diváky, 
vý turnaj v malé kopané o „Pohár rekt
ra VŠTE“. Fotbalový tým tvoří
VŠTE, 4 + 1 (max. 9 hráčů)

Přijďte si zahrát. Přijďte se podívat.

Kdy: 19. května 2010

Od: 8.00 hodin

Kde: Fotbalové hřiště 
v areálu VŠTE

Poslední možnost přihlásit se!

Do: 12. 5. 2010 

Startovné: 20,- Kč / hráč

Kontakt: 

Koordinátor sportovních aktivit: Mgr. Vavříková

vavrikova@mail.vstecb.cz

(ÚT a ČT také v tělocvičně)
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na fotbalový turnaj, 
zdůraznění je další připra-

červnu. Jak sami organizátoři říkají, aby si studenti 
tomu všemu ještě výhodné ob-

Všechny příznivce fotbalového sportu 
 zveme na fotbalo-

malé kopané o „Pohár rekto-
Fotbalový tým tvoří studenti 

4 + 1 (max. 9 hráčů). 

Přijďte si zahrát. Přijďte se podívat. 

Kdy: 19. května 2010 

Od: 8.00 hodin 

Kde: Fotbalové hřiště 
areálu VŠTE 

Poslední možnost přihlásit se! 

Kč / hráč 

Koordinátor sportovních aktivit: Mgr. Vavříková 

vavrikova@mail.vstecb.cz  

tělocvičně)  
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5/ Aloha! Hawai párty 
 

Ráda bych Vás všechny pozvala na další 
převlekovou párty. Tentokrát se bude 
konat ve stylu HAWAI.  
 
Přijďte se pobavit 26. května od 18hod. 
do Besedy! 
 

Kdy: 26. 5. 2010 

Kde: Beseda 

 

 

Natálie Mohamadová 
 

 

 

6/ INLINE Univerziáda 
 

Zveme všechny INLINE nadšence do 
Opavy na INLINE UNIVERZIÁDU, kde se 
koná Akademické mistrovství ČR mužů i 
žen na 21 km nebo závodu O pohár rek-
tora Slezské univerzity v Opavě na 
10 km či štafet. 

 

Kdy: 6. 6. 2010 
 

Kde: Slezská uni-
verzita v Opavě 

Kontakt: 

vavrikova@mail.vstecb.cz  

 
 
 
 
 

7/ GRILL párty č. 3 
 
 
Zveme Vás na GRILL PÁRTY, již třetí 
v pořadí. 
Párty se koná 9. 6. 2010 v areálu školy.  
Více informací na samostatném plakátu. 
 

 

 



Studium – co se děje a dít se bude? 
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V této stále rubrice Vás budeme informovat o novinkách, které se týkají studijního oddě-
lení, a o všem, co se týká studia. Mějte, prosím, na paměti, že číslo připravujeme vždy 
měsíc dopředu, tedy aktuální informace najdete vždy na is.vstecb.cz. 

 

 

 

 

1/ Hlasování 
Také přes informační systém můžete 
hlasovat v dotazníku od 18. 5. 2010: 

 

Jak chcete mít zaměřený tělocvik na 
příští období (zima 2010)? 

Možnosti: 

o Fotbal 
o Sportovní hry (florbal, basketbal, 

házená, nohejbal, volejbal, fotbal) 
o Aerobic 
o Volejbal 
o Obecná TV (posilovací cvičení, 

míčové hry) 

o Zdravotní TV 

 

 

Hlasování probíhá výhradně přes 
informační systém VŠTE. 

 
 

 

 

 

2/ Studium 
Ovšem můžete se těšit na červnové číslo, 
kdy se budeme snažit, aby v této sekci 
vyšel harmonogram na září – resp. kdy 
si budete tvořit rozvrhy a kdy je uvidíte 
atd. 

 

Harmonogram na červen 2010 

Výuka končí 28. 5. 2010 

Zápočtový týden: 24. 5. – 28. 5. 2010 

Zkouškové období: 31. 5. – 30. 6. 2010 
dále 30. 8. – 12. 9. 2010 

Státnicový týden: 21. 6. – 25. 6. 2010 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Proběhlo. Nezaspali jste? 

květen 2010 

 

 
6 

 

Další stálá rubrika, která nese krásný název „Proběhlo. Nezaspali jste?“, je pro Vás při-
pravena. V tomto čísle se zaměříme na International Business Weeks, které se konají jak 
na půdě školy, tak za hranicemi. Studenti navštívili tyto země: Polsko, Lotyšsko, Holand-
sko, Finsko a Belgii. 

 

1/ Zahraniční IBW  

FINSKO 15. – 19. 3. 2010 
 

Čistá a krásná země 
plná jezer a ostrovů. 
Kromě toho krajině 
dominují rozsáhlé 

severské lesy a obdělávaná půda. Tato 
země patří k 7. největším a zároveň je 
jednou z mála zemí na světě, která se 
stále zvětšuje. Země nese název „Suo-
men Tasavalta“. „Hei Suomi!“ 

 

K životu každého Fina neodmyslitelně 
patří sauna, náleží zde ke standardnímu 
vybavení domácnosti. 

 

Škola, na které probíhal IBW, se nazývá: 
LAHTI University of Applied Sciences.  

Téma projektu bylo: Business and En-
vironment. 

 

R: „Co bylo Vaší náplní během týdne?“ 

Ruda s Vojtou: „Připravit a zpracovat 
projekt na dané téma, pracovali jsme 
v multikulturním týmu, který se skládal 
z těchto národností: Češi, Rusky, Finové, 
Jihoafričané…“  

 

 

R: „Co zábava?“ 

Kluci: „Zábava byla, hlavně, když jsme 
vyzkoušeli na vlastní kůži saunu, lezli 
jsme do vysekané díry v jezeru, která 
neustále zamrzala, protože venku byla 
fakt zima. Pivo tam maj drahý…“ 

R: „Jaký byl návrat domů?“ 

Kluci: „Když jsme odlétali z Helsinek, tak 
teplota byla na -15°C a po našem příletu 
do ČR jsme byli mile překvapeni +15°C. 
Připadali jsme si jako v tropech ☺.“ 

 

 

 

 

 

 

 

Vojtěch Stehel, Rudolf Kalkus 

ve spolupráci s redakcí 

 

 



Proběhlo. Nezaspali jste?
 

2/ Domácí IBW 18. – 23. 4. 2010
 

V tomto týdnu navštívili naši školu st
denti z Belgie a Holandska. Původně m
lo dorazit 36 studentů ze 7 zahraničních 
škol a z 5 zemí (Belgie, Finsko, Holan
sko, Lotyšsko a Portugalsko
špatným letovým podmínkám ostatní 
bohužel nedorazili. 

Rektor všechny srdečně přivítal a popřál 
jim krásný pobyt v Českých Budějov
cích. Každá země přivezla sv
tu. Tak jsme ochutnávali nejen čokolády
pendreky, oplatky, ale i tlačenky a
ňáky. Nakonec jsme si připili českým 
pivem, a spolu s vylosováním tématu na 
projekt náš IBW začal. 

 

Naše téma bylo: „Small pension
tým tvořili tito studenti: Veronika Dav
dová, Karel Krejčí, Hana Ebertová, S
man Tahmasebi, Pierre Seret a Omar. 

 

 

V dalších dnech jsme pracovali na d
ném projektu. Zúčastnili jsme
do Českého Krumlova. Absolvovali jsme 
exkurzi v budějovickém pivovaru 
Budvar.  

 

Proběhlo. Nezaspali jste? 

23. 4. 2010 

navštívili naši školu stu-
Původně mě-

udentů ze 7 zahraničních 
Belgie, Finsko, Holand-

sko, Lotyšsko a Portugalsko), ale kvůli 
špatným letovým podmínkám ostatní 

or všechny srdečně přivítal a popřál 
Českých Budějovi-

Každá země přivezla svoji speciali-
nejen čokolády, 

oplatky, ale i tlačenky a zel-
si připili českým 

m tématu na 

Small pension“. Náš 
tým tvořili tito studenti: Veronika Davi-
dová, Karel Krejčí, Hana Ebertová, Sa-
man Tahmasebi, Pierre Seret a Omar.  

 

V dalších dnech jsme pracovali na da-
ném projektu. Zúčastnili jsme se výletu 
do Českého Krumlova. Absolvovali jsme 

budějovickém pivovaru 

 

V pátek proběhlo předání certifikátů 
úspěšné zakončení celého Business 
Weeku. 

 

Podařilo se nám i naučit Belgičany a H
lanďany několik českých slov. IBW mi 
přinesl řadu zkušeností a také nové př
tele. Ráda naše kamarády ještě někdy 
uvidím a doufám, že oni nás také.

A tak skončil náš nejlepší prožitý t
den ve škole. 
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pátek proběhlo předání certifikátů za 
nčení celého Business 

Podařilo se nám i naučit Belgičany a Ho-
lanďany několik českých slov. IBW mi 

esl řadu zkušeností a také nové přá-
tele. Ráda naše kamarády ještě někdy 
uvidím a doufám, že oni nás také. 

A tak skončil náš nejlepší prožitý tý-

 

Lenka Papežová 



Proběhlo. Nezaspali jste?
 

 

3/ Čarodějnice na VŠTE 
 

Ve středu 28. dubna se na Okružní konala další školní akce. Tentokrát šlo o oslavu Čar
dějnic ☺. Jak se studentům a organizátorům líbilo, Vám 

 

Vašek Jůzko 

„Další povedená akce
jsem si to na maximum. S
se tam hodně zn
vých. Bar i muzika neměly 
chybu. Snad jen chybělo něj

ký osvětlení �. A škoda je, že tam nebyly 
ty čarodějnice. Těším se na další školní 
akci.“ 
 
Lenka Morová 

„Čarodky byly nejlepší, jako 
každá akce na VŠTE. DJ supr, 
pití dobrý, atmosféra fajn, co 
víc dodat… Jen napřesrok by 
to chtělo víc čarodějnic 

Zdeněk Znamenaný 

„Čarodky na Okružní se mi 
líbily. Všeho byl dostatek, nic 
nescházelo. DJ Gizzy opět n
zklamal, počasí se nakonec 
také vyvedlo… Jen ta rozkve

lá třešeň se v areálu po půlnoci hledala 
velmi blbě... ☺.“ 
 

Natálie Mohamadová

Proběhlo. Nezaspali jste? 

 

Okružní konala další školní akce. Tentokrát šlo o oslavu Čar
. Jak se studentům a organizátorům líbilo, Vám řeknou oni sami 

alší povedená akce. Užíval 
ximum. Sešlo 

známých i no-
i muzika neměly 

chybu. Snad jen chybělo něja-
A škoda je, že tam nebyly 

nice. Těším se na další školní 

Čarodky byly nejlepší, jako 
každá akce na VŠTE. DJ supr, 

sféra fajn, co 
víc dodat… Jen napřesrok by 
to chtělo víc čarodějnic :-). “ 

„Čarodky na Okružní se mi 
líbily. Všeho byl dostatek, nic 
nescházelo. DJ Gizzy opět ne-
zklamal, počasí se nakonec 
také vyvedlo… Jen ta rozkvet-

po půlnoci hledala 

 
 
 

Natálie Mohamadová 

Dodatek: 
 
„Čágo, JÁ se také zúčastním…“
 
Studentské akce se pořádají pro studenty. 
Proto je vstup dobrovolný a vše pořádají 
studenti sami. Prostě, aby to vyšlo „myší 
dírou“. Všichni ovšem víme, 
nosti se meze nekladou. Proto na školních 
akcích můžeme slyšet stálého DJ G
nebo kapelku Pub Animals, která vznikla 
ze skupiny studentů. Ale než se taková 
akce uskuteční, dá to hodně běhání, zař
zování a vyřizování. Své o tom ví i samo
ní organizátoři. Dobrovolníků, kteří př
jdou „zapařit“ je čím dál tím více, můžeme 
říci, že i na stovky. Ale dobrovolníků, kteří 
by ráno o trošku dříve vstali a uklidili 
hlavně po sobě, je již méně, dali by se sp
čítat na prstech jedné ruky. Ranní úklid 
asi není tak atraktivní, tak veselý a tak 
vtipný. Úklid, kdo by vstával?
asi sbírat plastové kelímky, do kterých se 
studenti dožadují alkoholových nápojů? 
Přece každý ví, že když tu chceme my st
denti něco dělat, tak taky my studenti si 
to musíme po sobě uklidit. Organizátoři 
nechtějí označovat ty, co zaplatili a vyb
rat vstupné, aby se z toho dala zaplatit 
úklidová služba. Ale pokud chceme, aby 
studentské akce byly i nadále založené na 
dobrovolnosti, neměli by organizátoři 
slyšet asi nejen: „Čágo, já s
častním, počítej se mnou
já ti pomůžu s úklidem… počítej se 
mnou!“ 
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Okružní konala další školní akce. Tentokrát šlo o oslavu Čaro-
oni sami ☺ 

„Čágo, JÁ se také zúčastním…“ 

Studentské akce se pořádají pro studenty. 
Proto je vstup dobrovolný a vše pořádají 
studenti sami. Prostě, aby to vyšlo „myší 
dírou“. Všichni ovšem víme, že dobrovol-
nosti se meze nekladou. Proto na školních 
akcích můžeme slyšet stálého DJ Gizzyho 
nebo kapelku Pub Animals, která vznikla 
ze skupiny studentů. Ale než se taková 
akce uskuteční, dá to hodně běhání, zaři-
zování a vyřizování. Své o tom ví i samot-

organizátoři. Dobrovolníků, kteří při-
jdou „zapařit“ je čím dál tím více, můžeme 
říci, že i na stovky. Ale dobrovolníků, kteří 
by ráno o trošku dříve vstali a uklidili 

je již méně, dali by se spo-
čítat na prstech jedné ruky. Ranní úklid 

ení tak atraktivní, tak veselý a tak 
Úklid, kdo by vstával? A kdo má 

asi sbírat plastové kelímky, do kterých se 
studenti dožadují alkoholových nápojů? 
Přece každý ví, že když tu chceme my stu-
denti něco dělat, tak taky my studenti si 

bě uklidit. Organizátoři 
nechtějí označovat ty, co zaplatili a vybí-

toho dala zaplatit 
úklidová služba. Ale pokud chceme, aby 
studentské akce byly i nadále založené na 
dobrovolnosti, neměli by organizátoři 

: „Čágo, já se také zú-
častním, počítej se mnou.“, ale i: „Čágo, 

úklidem… počítej se 

Redakce



Po stopách moderního pojetí 
novodobé architektury… 
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Touto velmi zajímavou rubrikou Vás bude provázet 
redaktor Zdeněk Znamenaný.  

V každém čísle si představíme vždy jednu nejvýznam-
nější budovu z celého světa. Začínáme největším mra-
kodrapem světa… Neboli: Burdž Dubaj 

 

Emirát Dubaj: Budova měří 828 metrů a 
je čtrnáctkrát vyšší než Petřínská roz-
hledna. Emirát oznámil, že mrakodrap 
přejmenoval z Burdž Dubaj (Dubajská 
věž) na Burdž Chalífa podle prezidenta 
Spojených arabských emirátů šajcha 
Chalífy bin Zajda Nahajána. 

Fakta o BURDŽ DUBAJ 

Budova je vybavena nejrychlejšími výta-
hy světa, které dokážou jet rychlostí až 
40 mil (64 kilometrů za hodinu). Vnější 
plocha mrakodrapu z oceli a skla by do-
kázala pokrýt více než 17 fotbalových 
hřišť. Beton použitý ke stavbě budovy 
by vydal na chodník dlouhý zhruba 2 
065 kilometrů. 

Ročně se na vzduchotechnických a chla-
dicích zařízeních zkondenzuje tolik vo-
dy, že by naplnila 20 olympijských pla-
veckých bazénů. S touto výškou je dále 
spojen i následující problém, kdy při 
velkých teplotách dochází ke kondenzaci 
vodních par, ale i k jejich následnému 
odparu, což vyvolávalo v budově ve vyš-
ších patrech tvorbu jakýchsi mračen. 
S nadsázkou se tedy dá říci, že zde se 
nacházíte s hlavou v oblacích. Kvůli oce-
lovo-betonové konstrukci má budova 
vlastní vnitřní základnové stanice pro 
příjem mobilních sítí. Budova Burdž Du-
baj čítá na 200 pater a pro srovnání 
s doposud nejvyšší stavbou světa 
CN Tower v Torontu (553,3m) ji Burdž 
Dubaj přerostl o plných 274,7 m a o 67 
pater. 

Zajímavosti o BURDŽ DUBAJ: 

• Věž je 14krát vyšší než Petřínská roz-
hledna. 

• Základy stavby se nacházejí v hloubce 
50 metrů. 

• Na stavbě se podílelo v období jejího 
vrcholu 12 tisíc lidí. 

• V mrakodrapu se nachází 57 výtahů a 
osm eskalátorů. Na stavbě se podílely 
i české výtahy z pardubické firmy Pe-
ga Hoist. 

• Mrakodrap se stane mimo jiné sídlem 
šestihvězdičkového Armani Hotelu 
předního italského módního návrháře 
Giorgia Armaniho. 

• Před krizí se některé apartmány 
v nejvyšších patrech prodávaly za ví-
ce než 1 900 amerických dolarů za 
čtvereční stopu (necelá desetina m2). 
Nyní může být cena až poloviční. 

 
 
A cena takového díla? Tak tedy, kdo 
z vás by měl přebytečných 1,5 miliardy 
amerických dolarů, není problém si na 
svém pozemku zřídit podobné umělecké 
dílo. V budoucnu by v těsném sousedství 
s Burdž Dubaj měl vyrůst další skvost 
moderní architektury, a to dům ve tvaru 
květiny magnolie. 
 

Zdeněk Znamenaný 
 



Článek pro ŠNEKA… 

Politika vs. pohádka, 
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Není tomu tak dávno, co jsem sledoval 
debatní pořad na jedné z komerčních 
televizí. Dva z předsedů dvou nejvý-
znamnějších českých politických stran 
spolu debatovali, posléze dohadovali, 
načež se nezapomněli poměřit ve zna-
losti matematiky a v neposlední řadě se 
vzájemně přirovnat k pohádkovým po-
stavám. Večerníček a Kašpárek jistě vy-
kouzlili alespoň pokřivený úsměv na 
tváři nejednoho diváka. Navzdory zcela 
nesmyslné debatě v mé v paměti uvízly 
právě tyto dvě pohádkové postavy. Celá 
politická scéna vlastně tak trochu při-
pomíná pohádku.  

Určitě znáte tu O kohoutkovi a slepičce, 
kdy se kohoutek kvůli své lakotě málem 
udáví a nebýt hodné slepičky, nejspíš by 
se už dávno svíjel ve smrtelné agónii. 
Málokdo ale ví, že v původní verzi, se tak 
opravdu stalo. Ne všechny pohádky totiž 
dopadaly dobře a velmi podobné je to se 
situací kolem politiky v ČR. Zatímco 
u pohádkových příběhů, neočekáváme 
přiblížení k realitě, u předvolebních sli-
bů se to naopak očekává v plné míře. 
Bohužel i zde je podobnost s pohádkou 
více než nápadná.  

Výše jmenovaná pohádka totiž končí 
dvěma způsoby. Ten jeden, více přívěti-
vý, s růžovými brýlemi a medem ukapá-
vajícím od huby je více podobný nám 
tolik známým politickým slibům, leč ten 
druhý více kolidující s realitou, jež valná 
většina z nás nikdy nečetla, je bohužel 
ukázkovým příkladem, jak to ve skuteč-
ném světě chodí. Jen ve skutečném světě 
se nakonec s náběhem na infarkt a 
zlostným chrčením svíjí v oné agónii 
volič. Tím už bohužel veškerá podobnost 

s tolik kouzelným pohádkovým světem 
končí. Tam, kde by pomohla kouzelná 
hůlka, zlatá rybka, či ladné poklepání si 
na klobouk zakončené ladným svezením 
prstů po obvodu buřinky, vám realita 
klidně plivne do obličeje a poté, co Vás 
přejede jako parní válec, se s pocitem 
zadostiučinění tiše ušklíbne. Realitu ne-
změní magická formule tiše odříkaná do 
polštáře, realita se nezmění ani sama od 
sebe. O tuto ZMĚNU se musí přičinit 
každý z nás! A tak místo řečí o tom, jak 
nevíte koho volit, o tom jak jeden hlas 
stejně nic nezmění a o tom, že to vlastně 
stejně nemá cenu…namísto toho všeho 
vezměte místo té kouzelné hůlky volební 
lístek a zaškrtněte si svoji vlastní „po-
hádku“. Tu, která snad dokáže něco 
změnit. Okamžikem vhození do volební 
urny, napíšete pohádku vlastní. A snad i 
tu, která nejen, že krásně začne, ale 
krásně skončí… 

 

František Janec 

 



Jeden den v … 
 

Další připravovaná a doufám i do budoucna stálá rubrika, kterou 
můžeme zařadit do sekce odpočinku.V
Vás připravili: „Jeden den v kuchyni

Vydala jsem se na jeden den do naší školní jídelny. P
trošku jinak, než bych Vám sem psala, jak se krájí rajčata, připrav
jí brambory a tak… 

Je právě 6.30 a jsou mi otevřeny brány 
kuchyně, kde už mě s úsměvem vítá
chař jménem Milan. Je příjemný, dobře 
naladěný a s úsměvem Vám dá to, co jste 
si objednali.  

„Co budeme dnes vařit?“ 

Milan se pousmál, nakouknu
povídá: „Katův šleh s rýží, menu číslo 1, 
dále menu 2: Bavorská sekaná 
s bramborovou kaší a zeleným salátem, 
a menu 3: Míchaný zeleninový salát se 
sýrem a francouzským dresingem.“

 

E: „Vaříš i rád 
doma?“

M: „Velmi rád, 
zásadně doma.“

 

Něco o Milanovi a jeho profesi.

Doma je pro něj v Plzni, kde je již 20 let. 
Jinak rodným domovem je Slovensko, 
přímo Bratislava. Na Slovensko jezdí 
rád, ale málo, „Jen když je čas.“, říká M
lan. 

E: „Nestýská se ti po Slovensku, po h
luškách?“ M: „Už ne, protože je to dlo
ho.“  

V rodné zemi se Milan vyučil kuchařem. 
Řemeslo ho chytlo, vaří rád do d
zavzpomínal, kam všude se 
meslem dostal. 

Další připravovaná a doufám i do budoucna stálá rubrika, kterou 
můžeme zařadit do sekce odpočinku.V květnovém čísle jsme pro 

Jeden den v kuchyni“.  

Vydala jsem se na jeden den do naší školní jídelny. Pojala jsem ho 
ám sem psala, jak se krájí rajčata, připravu-

Je právě 6.30 a jsou mi otevřeny brány 
úsměvem vítá ku-

příjemný, dobře 
úsměvem Vám dá to, co jste 

Milan se pousmál, nakouknul do hrnců a 
rýží, menu číslo 1, 

dále menu 2: Bavorská sekaná 
bramborovou kaší a zeleným salátem, 

a menu 3: Míchaný zeleninový salát se 
sýrem a francouzským dresingem.“ 

E: „Vaříš i rád 
doma?“ 

M: „Velmi rád, 
zásadně doma.“ 

Něco o Milanovi a jeho profesi. 

Plzni, kde je již 20 let. 
vem je Slovensko, 

přímo Bratislava. Na Slovensko jezdí 
rád, ale málo, „Jen když je čas.“, říká Mi-

E: „Nestýská se ti po Slovensku, po ha-
M: „Už ne, protože je to dlou-

rodné zemi se Milan vyučil kuchařem. 
Řemeslo ho chytlo, vaří rád do dnes a 

 se svým ře-

E: „Víš, po zednících zbude na světě 
třeba dům, ale v kuchařině jen špin
vé nádobí…“  

(Smích kuchaře) „Omyl“. Opravuje mě 
Milan. S nádobím sice souhlasil, ale d
dal, že dobře vypadající a výborně chu
nající jídlo v nás může zanechat přímo 
nezapomenutelnou chuť a vzpomínku. 
„V hotelích se dávala různá ocenění“, 
vzpomíná Milan, „třeba, když si host p
chválil jídlo nebo si vyžádal 
číslo kuchaře“. 

E: „Jaká byla tvoje největší odměna?“

M: „Moje <nejlapší> odměna byla ve 
Francii na <sútěži> 2. místo“. Dodáv
„Tam byly takový <frajery>…“

E: „Co jsi připravoval?“

M: „Já jsem dělal hovězí roládu 
s kuřecím masem a krevetový koktejl 
s přílohou, která byla: vařené brambory 
s česnekem“. Dodává: „A to je 

Mezitím, co si představuji tu roládu, mi 
Milan položí otázku: „A víš, kdo byl pr
ní?“ Nevěděla jsem, zkusila jsem tipovat, 
ale byla jsem úplně vedle. „
<Velmistr> z Japonska
voval: plněnou chobotnici se
masem.“ 
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„Víš, po zednících zbude na světě 
kuchařině jen špina-

(Smích kuchaře) „Omyl“. Opravuje mě 
nádobím sice souhlasil, ale do-

dal, že dobře vypadající a výborně chut-
nás může zanechat přímo 

nezapomenutelnou chuť a vzpomínku. 
hotelích se dávala různá ocenění“, 

vzpomíná Milan, „třeba, když si host po-
nebo si vyžádal telefonní 

„Jaká byla tvoje největší odměna?“ 

nejlapší> odměna byla ve 
Francii na <sútěži> 2. místo“. Dodává: 
„Tam byly takový <frajery>…“ 

„Co jsi připravoval?“ 

M: „Já jsem dělal hovězí roládu 
kuřecím masem a krevetový koktejl 
přílohou, která byla: vařené brambory 
česnekem“. Dodává: „A to je uchvátilo.“ 

Mezitím, co si představuji tu roládu, mi 
Milan položí otázku: „A víš, kdo byl prv-
ní?“ Nevěděla jsem, zkusila jsem tipovat, 
ale byla jsem úplně vedle. „Vítězem byl 

Japonska, který připra-
voval: plněnou chobotnici se žraločím 



Jeden den v … 
 

 

O profesi jménem kuchařina

„Kuchařina je zvláštní řemeslo“, jak on 
sám říká. „Je to pro mě živobytí.
kteří si myslí, že to jen uvaříš a je to h
tovo. Ale kuchařina je hlavně o počítání. 
Třeba, když vaříš v nemocnici, musíš si 
pamatovat, že ten může jen 40
ten že může jen 60 dkg masa. Je to o ka
kulaci.“ 

Ještě pár otázek. 

E: „A co nějaké speciality ze Slovenska?“

M: „Halušky se zelím a uzeným nebo 
kuřecí perkel s těstovinou nebo <Loc
še> (je to nejoblíbenější pochoutka, je to 
bramborová placka).“, dodal.

E: „Placka?“. 

Milan se zarazil a ptá se mě: „
tebe bramborová placka?“ Tak ukazuji 
asi centimetr až dva vysoká placka 
z brambor.  

Milan se pousmál a dal se 
do popisu on: „Tak typická 
<Lochše> pokračuje, je:
bramborová placka velmi 
úzká asi jako támhle ten 
papírový podtácek 

<Lochše> se zásadně připravuje na ohni. 
Novodobý kuchaři ti ji můžou nabídnout 
třeba s mákem, ale typická je samotná.“

 

V kuchyni jsem kromě povídání viděla, 
jak se třeba mají správně krájet papriky 
(ne jako to dělám já, celou jí přeříznout 
☺), nebo s jakou láskou krájí Milan ra
čata. Čas ale rychle plynul a z
jednou bylo 11h a začali chodit první 
hladoví strávníci… 

 

jménem kuchařina. 

„Kuchařina je zvláštní řemeslo“, jak on 
sám říká. „Je to pro mě živobytí. Víš, ně-
kteří si myslí, že to jen uvaříš a je to ho-
tovo. Ale kuchařina je hlavně o počítání. 

nemocnici, musíš si 
ůže jen 40 dkg masa, 

dkg masa. Je to o kal-

E: „A co nějaké speciality ze Slovenska?“ 

M: „Halušky se zelím a uzeným nebo 
těstovinou nebo <Loch-

še> (je to nejoblíbenější pochoutka, je to 
“, dodal. 

Milan se zarazil a ptá se mě: „A jaká je u 
?“ Tak ukazuji 

asi centimetr až dva vysoká placka 

Milan se pousmál a dal se 
Tak typická 

pokračuje, je: 
bramborová placka velmi 
úzká asi jako támhle ten 
papírový podtácek ☺, 

še> se zásadně připravuje na ohni. 
vodobý kuchaři ti ji můžou nabídnout 

mákem, ale typická je samotná.“ 

kuchyni jsem kromě povídání viděla, 
rájet papriky 

lám já, celou jí přeříznout 
jakou láskou krájí Milan raj-

čata. Čas ale rychle plynul a z 6.30 na-
jednou bylo 11h a začali chodit první 

Tedy dobrou chuť!  

A posledních pár slov na závěr.

 

Milan se sna
co nejvíce domácky, 
aby to strávníkům 
chutnalo a těšili se 
na další oběd. Ho
ně ho mrzí, že jich 
nechodí více
jak on říká:

 

„Budu se těšit na nové strávníky i na 
své staré strávníky.“  
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posledních pár slov na závěr. 

Milan se snaží vařit 
co nejvíce domácky, 
aby to strávníkům 
chutnalo a těšili se 
na další oběd. Hod-
ně ho mrzí, že jich 
nechodí více. Tedy 
jak on říká: 

Budu se těšit na nové strávníky i na 
 

 

 

Eva Dušková 



Rozhovor s... 

… vítězem soutěže SVOČ
 

V této další odpočinkové rubrice Vám nabídneme rozhovor. Do toho
prosili studenta Martina Marka, který vyhrál v
projektu. Jeden z jeho návrhů jsme použili také na přední stranu čísla.

Energetický, úsporný? 

Praktický a málo nákladný?

Sám si vydělávající? 

Ptáte se nemožné? 

 

Ve 3. semestru jsme měli předmět TBO 
(Typologii bytových a občanských st
veb). Někteří si vzali zmodernizování 
našeho areálu. Víceméně, co nám tady 
v areálu chybí a co by bylo dobré tu mít. 
V areálu chybí velký přednáškový mu
timediální sál, který by mohl sloužit 
k imatrikulacím, promocím
kongresům a dalším různým akcím. Dále 
zde chybí zázemí pro nové inženýry, 
kteří by v této budově mohli rozvíjet 
další projekty. Po domluvě s
Ing. Bednářovou, Ph.D., jsme konkret
zovali projekt pouze na budovu A a b
dovu B.  

Mým cílem bylo vytvořit plně funkční, 
energeticky úsporný komplex. Zároveň 
jsem usiloval i o zakompono
elektrárny na objekt tak, aby si na sebe 
uměl "moderně" vydělat. C
je členěn sloupy, které tvoří nejen 
tiku, ale i praktickou část především na 
klimatizaci, dále je objekt roz
kově, aby budova nevypadala jako 
chý kvádr“. Součástí projektu je i 
ná střecha“. 

Rozpočet solární elektrárny je přibližně 
13 mil Kč, návratnost je zhruba 10 let. 
Životnost kolektorů se uvádí mezi 20
roky. 

… vítězem soutěže SVOČ 

odpočinkové rubrice Vám nabídneme rozhovor. Do toho
prosili studenta Martina Marka, který vyhrál v soutěži SVOČ, aby nám řekl něco o svém 

jeho návrhů jsme použili také na přední stranu čísla. 

 

a málo nákladný? 

Ve 3. semestru jsme měli předmět TBO 
(Typologii bytových a občanských sta-

zmodernizování 
Víceméně, co nám tady 

areálu chybí a co by bylo dobré tu mít. 
areálu chybí velký přednáškový mul-

timediální sál, který by mohl sloužit 
promocím studentů, 

kongresům a dalším různým akcím. Dále 
zde chybí zázemí pro nové inženýry, 

této budově mohli rozvíjet 
Po domluvě s vyučující 
, Ph.D., jsme konkreti-

projekt pouze na budovu A a bu-

Mým cílem bylo vytvořit plně funkční, 
energeticky úsporný komplex. Zároveň 
jsem usiloval i o zakomponování solární 
elektrárny na objekt tak, aby si na sebe 

rně" vydělat. Celý komplex 
sloupy, které tvoří nejen este-

, ale i praktickou část především na 
klimatizaci, dále je objekt rozčleněn výš-
kově, aby budova nevypadala jako „su-

Součástí projektu je i „zele-

Rozpočet solární elektrárny je přibližně 
13 mil Kč, návratnost je zhruba 10 let. 
Životnost kolektorů se uvádí mezi 20–30 

27. 4. 2010 proběhla soutěž SVOČ.

Soutěž zahajovala Kamila Chaloupková, 
která se svojí prací skončila na krásném 
3. místě. Práce byla vědecky pojata. Jan 
Líkař měl velmi rozsáhlé dílo. Ve své 
práci se zabýval epicentrem polomů na 
Šumavě. Vše zakomponoval do násle
ného využití do stavebnictví.

R: „Kolik Vám práce zabrala času

MM: „Na projektu jsem pracoval od října, 
a v únoru jsem projekt rozšířil a po
pravil. Jinak bych to asi nestihl.“

 

 

R: „Jaké byly ohlasy u spolužáků?“

MM: „Líbivé.“ 

květen 2010 
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odpočinkové rubrice Vám nabídneme rozhovor. Do tohoto čísla jsme po-
soutěži SVOČ, aby nám řekl něco o svém 

 

27. 4. 2010 proběhla soutěž SVOČ. 

Soutěž zahajovala Kamila Chaloupková, 
ojí prací skončila na krásném 

3. místě. Práce byla vědecky pojata. Jan 
Líkař měl velmi rozsáhlé dílo. Ve své 
práci se zabýval epicentrem polomů na 
Šumavě. Vše zakomponoval do násled-
ného využití do stavebnictví. 

Kolik Vám práce zabrala času?“ 

ojektu jsem pracoval od října, 
únoru jsem projekt rozšířil a pou-

pravil. Jinak bych to asi nestihl.“ 

 

Jaké byly ohlasy u spolužáků?“ 



Rozhovor s... 

… vítězem soutěže SVOČ
 

 

R: „Vzpomínáte si, na co se ptala k
mise?“ 

MM: „Jak bude probíhat denní osvětlení 
v zadní straně budovy B? Jak je řešena 
požární bezpečnost, bezbariérovost…“

Pohled na budovu A, B, D

 

 

 

… vítězem soutěže SVOČ 

Vzpomínáte si, na co se ptala ko-

MM: „Jak bude probíhat denní osvětlení 
budovy B? Jak je řešena 

požární bezpečnost, bezbariérovost…“ 

1NP 

3NP 

 

 

 

Pohled na budovu A, B, D 

 

Požadavky na projekt:

• Aby zůstala budova A i B. (Dem
lice je drahá a následná výstavba 
ještě dražší.) 

• Objekt by měl být energ
úsporný. (Tepelné izolování, vy
žití solární energie, ve spolup
sobení to zabezpečuje nízkoro
počtový provoz celého kompl
xu.) 

• Co nejlepší funkčnost budovy. 
(Multifunkční sál, rektorát, zelená 
střecha, zázemí pro budoucí i
ženýry…) 

• Moderní budova, žádný s
kvádr. 

• Líbivé studentům a pracovníkům.

 

 

 

ve spolupráci s

květen 2010 
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Požadavky na projekt: 

Aby zůstala budova A i B. (Demo-
lice je drahá a následná výstavba 

Objekt by měl být energeticky 
úsporný. (Tepelné izolování, vyu-
žití solární energie, ve spolupů-
sobení to zabezpečuje nízkoroz-
počtový provoz celého komple-

Co nejlepší funkčnost budovy. 
(Multifunkční sál, rektorát, zelená 
střecha, zázemí pro budoucí in-

Moderní budova, žádný suchý 

Líbivé studentům a pracovníkům. 

 

Marek Martin 

ve spolupráci s redakcí 



Rozhovor s... 

… DJ Gizzy 

květen 2010 
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Vlastním jménem Grigorij Orljanski 
Rozhovor ohledně účinkování na Čaro-
dejnické párty na VŠTE. 
 
N: „Jak se ti hrálo na akci?“ 

DJ G: ,,Hrálo a moderovalo se mi opět 
výborně, za což jsem vděčný skvělým 
,,pařmenům“ z VŠTE a parádnímu poča-
sí.“ 

N: „Jaké bylo publikum?“ 

DJ G: ,,Publikum bylo přímo famózní! 
Hlavní je, zda byli spokojeni návštěvníci 
akce. Po hudební stránce bylo zajímavé a 
milé zjištění, že ,,nefrčí“ pouze nejnověj-
ší diskotékové hity z komerčních rádií, 
ale i starší disco hitovky a rockový vypa-
lovačky.“ 

N: „Jak dlouho hraješ a kdy jsi začal 
hrát?“ 

DJ G: „Začínal jsem na amatérský apara-
tuře na pouťovém Oldies v Jižné s Dj 
Frantou Štufkem již v roce 2005 a 3 roky 
hraji vlastním aparátem.“ 

N: „Co se ti na akci líbilo?“ 

DJ G.: „Již zmiňované výborné publikum, 
parádní počasí a jak makali kluci na 
stánku s pivkem a drinky.“ 

N: „Co se ti nelíbilo?“ 

DJ G: „Jediná věc, co se mi moc nelíbila, 
je, když alkoholem unavení tanečníci 
málem poškodili svou nestabilitou apa-
raturu a barmanům bar. Ale to je úděl 
větších akcí, jinak nelze nic vytknout 
této skvělé akci.“ 

 

N: „Nejbližší akce, kde hraješ a kam po-
zveš spolužáky z VŠTE?“ 

DJ G: „Můžete se na mě přijet podívat a 
zapařit v květnu v těchto místech: 

 

7.5. Disco Oldies (Chotěmice, okres 
TA) 

14.5. Pouťová zábava: hostem kape-
ly Starý Extract (Březina, okres JH) 

21.5. Disco Oldies Nr. 14 (Deštná, 
okres JH) 

26.5. Beseda: VŠTE Hawai párty 
(České Budějovice) 

29.5. Druhý fotbalový turnaj pořá-
daný SDH Jižná (Jižná, okres JH)  

 

Vše podstatné najdeš na stránkách face-
book: kde najdeš gizzy music agency“ 
 

 
 
 

Natálie Mohamadová 



ŠNEČÍ Sloupek o filmu… 

ŠNEČÍ Soutěž o…. 

květen 2010 
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Výhradně odpočinková záležitost pro dámy i pány. Tzv. „Dvě mouchy, jednou ranou.“ 
Spolu s odpočinkem se dozvíte o zajímavém filmu, který pro Vás vybírá redaktorka Eva 
Pšikalová a zároveň můžete ještě vyhrát zajímavé ceny ve ŠNEČÍ SOUTĚŽI ☺.  

 

1/ ŠNEČÍ sloupek o filmu,  

tentokrát: ŽENY V POKUŠENÍ… 
 

 

Na tento film jsem se dostala úplnou 
náhodou, padl návrh, že se vyrazí do 
kina na film Ženy v pokušení a já souhla-
sila. Právě probíhala premiéra 
v budějovickém Cinestaru. Vůbec jsem 
netušila, oč půjde. Reklamy jsem nijak 
nevnímala, o hercích jsem neměla páru. 
O to víc jsem byla během 2hodinového 
posezení před plátnem překvapená. Mu-
sím se přiznat, že se držím hesla, že na 
české filmy nemá cenu chodit do kina, 
neboť za rok je stejně vidíme v televizi. 
Ovšem na tenhle jsem šla rovnou dva-
krát. Podle mého, neměl chybu. Atmo-
sféra perfektní (nikdy taky, samozřejmě, 
neodolám sladkému pop cornu), příběh 
duchaplný, scénky ze života a plné vtipu. 
Obsazení vydařené – Elišku Balzerovou 
jsem nijak před tím neregistrovala. Teď 
před ní smekám klobouk. Věřím tomu, 
že kdyby bylo takových lidí mezi námi 
více, co žijí život naplno, ve věku, ve kte-
rém je ona a ještě pod tlakem nemoci, 
tak by se na světě žilo lépe. Žena plná 
entuziasmu, energie, emocí, života a 

s jiskrou v oku by mohla být inspirací 
nejen svým vrstevnicím, ale i mnoha 
mladším ženám. Jirka Macháček se držel 
svého humoru, Veronika Kubařová mě 
okouzlila svou rolí „spasitelky světa“, 
což výborně v jedné ze scén Vojta Dyk, 
coby její přítel Jakub, vyjádřil slovy: 
„Kdyby se pode mnou zlomila větev, tak 
ona bude víc litovat toho stromu než 
mě.“ Což měl vlastně pravdu. Nicméně, 
celý příběh se točí okolo Heleny, uzná-
vané odbornice na manželské problémy. 
Největší paradox nastává v okamžiku, 
kdy ji opouští manžel s mladou černoš-
kou. Musí poradit sama sobě. To ale není 
samozřejmě tak jednoduché, jak by se na 
první pohled zdálo. 

Věřím tomu, že každý, kdo film zhlédl, se 
v něm našel. Ať už v dobrém, či špatném 
slova smyslu. Vřele doporučuji všem, co 
se chtějí pobavit a oddychnout si. 

 

 

Režie: Jiří Vejdělek 

Hrají: Eliška Balzerová, Lenka Vlasáko-
vá, Veronika Kubařová, Jiří Macháček, 
Roman Zach, Vojtěch Dyk, Martin 
Pechlát, Eva Leinweberová, Jiří Helekal 

 

 

Eva Pšikalová 

 



 

2/ ŠNEČÍ soutěž o hrneček VŠTE.
 

Soutěž je vyhlášena pro číslo květnové i 
červnové, soutěž končí 30. 6. 2010.
mínky soutěže najdete pouze v

 

 

 

Zadání soutěže: 

_______________________________________________

Charakterizujte jedním slovem 
VŠTE 

UČO: _ _ _ _ 

Odpověď:  

 

 

 

 

 

----------------------------------------------------
-------------------------------------------------

 

 

 

2/ ŠNEČÍ soutěž o hrneček VŠTE. 

a pro číslo květnové i 
soutěž končí 30. 6. 2010. Pod-

mínky soutěže najdete pouze v tomto čísle.  

 

_______________________________________________ 

Charakterizujte jedním slovem 

----------------------------------------------------
------------------------------------------------- 

Podmínky soutěže: 

1/ Soutěže probíhají na území České republiky a 
jsou inzerovány pouze v časopisu ŠNEK. Účastnit 
se této soutěže na území České republiky může 
každý student VŠTE, který zašle správnou odp
věď na zveřejněnou soutěžní otázku v předeps
né formě. Z účasti jsou vyloučeny 
covním nebo jiném obdobném poměru k organ
zátorovi a společnostem podílejícím se na př
pravě a organizaci celé soutěže, jakož i jejich 
rodinní příslušníci. 

2/ Do slosování postupuje ten, kdo řádně vyplní 
soutěžní kupón, tedy učo studenta a odpov
soutěžní otázku. Vše je nutné odevzdat do 
schránky časopisu ŠNEK,
již výše zmíněn. Pokud je odpověď nesprávná, 
nečitelná, nebo chybí další data
že jsou vyloučeni. 

4/ Výherce je určen slosováním, kdy slosování 
bude probíhat veřejně. Výherce bude organiz
torem upozorněn přes email nebo SMS. Konta
tování proběhne nejdéle do dalšího čísla vydání. 
Výhra bude předána osobně (výhra nese povi
nost zúčastnit se rozhovoru do dalšího čísla č
sopisu). Pokud si výherce nevyzved
hru v domluveném termínu, ztrácí nárok na cenu 
a cena zůstává organizátorovi.

5/ Přihlášením se do soutěže vyjadřuje účastník 
svůj souhlas s těmito všeobecnými pravidly uv
dených soutěží. Ceny není možné vymáhat prá
ní cestou. Organizátor není o
nost komunikačních zařízení.

6/ Účastí v soutěži každý účastník potvrzuje, že 
je seznámen se všemi právy, která vyplývají ze 
zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních 
údajů, tj. zejména s tím, že poskytnutí údajů je 
dobrovolné a že má organizátor 
k nim. 

7/ Organizátor si vyhrazuje právo kdykoliv 
změnit podmínky soutěže, soutěž odložit, přer
šit nebo soutěž bez náhrady zrušit. Takové ro
hodnutí je účinné ode dne jeho uveřejnění. O
ganizátor je oprávněn rozhodovat o všech
kách týkajících se této soutěže podle vlastního 
uvážení. 
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probíhají na území České republiky a 
časopisu ŠNEK. Účastnit 

se této soutěže na území České republiky může 
každý student VŠTE, který zašle správnou odpo-
věď na zveřejněnou soutěžní otázku v předepsa-
né formě. Z účasti jsou vyloučeny osoby v pra-
covním nebo jiném obdobném poměru k organi-
zátorovi a společnostem podílejícím se na pří-
pravě a organizaci celé soutěže, jakož i jejich 

Do slosování postupuje ten, kdo řádně vyplní 
soutěžní kupón, tedy učo studenta a odpověď na 

Vše je nutné odevzdat do 
schránky časopisu ŠNEK, do termínu, který je 
již výše zmíněn. Pokud je odpověď nesprávná, 
nečitelná, nebo chybí další data, účastníci soutě-

4/ Výherce je určen slosováním, kdy slosování 
probíhat veřejně. Výherce bude organizá-

torem upozorněn přes email nebo SMS. Kontak-
tování proběhne nejdéle do dalšího čísla vydání. 
Výhra bude předána osobně (výhra nese povin-
nost zúčastnit se rozhovoru do dalšího čísla ča-
sopisu). Pokud si výherce nevyzvedne svoji vý-

domluveném termínu, ztrácí nárok na cenu 
a cena zůstává organizátorovi. 

5/ Přihlášením se do soutěže vyjadřuje účastník 
svůj souhlas s těmito všeobecnými pravidly uve-
dených soutěží. Ceny není možné vymáhat práv-
ní cestou. Organizátor není odpovědný za funkč-

komunikačních zařízení. 

6/ Účastí v soutěži každý účastník potvrzuje, že 
je seznámen se všemi právy, která vyplývají ze 

101/2000 Sb., o ochraně osobních 
údajů, tj. zejména s tím, že poskytnutí údajů je 

organizátor právo na přístup 

7/ Organizátor si vyhrazuje právo kdykoliv 
změnit podmínky soutěže, soutěž odložit, přeru-
šit nebo soutěž bez náhrady zrušit. Takové roz-
hodnutí je účinné ode dne jeho uveřejnění. Or-
ganizátor je oprávněn rozhodovat o všech otáz-

soutěže podle vlastního 


